北京大学博士后出站科研工作评审与综合鉴定
Peking University Postdoctoral Outbound Research Review and Comprehensive Appraisal
	姓名
Name
	
	合作导师
Collaborating Tutor
	
	所在单位
Affiliations
	

	校园卡号
Campus Card No.
	
	进站年月
Date of inbound
	
	实际在站月数
Actual Months inbound
	

	全职博士后
Full-time Postdoc
	
	深研院联合博士后
Joint Postdoc at PKUSZ
	
	其它联合博士后
Other Joint Postdoc
	

	聘用合同/合作协议要求论文篇数
Employment Contract/Numbers of Papers Required by Cooperation Agreements
	中文核心
Chinese Core Publications
	
	SCI/EI/SSC I/A&HCI
	

	在站期间主要科研成果清单
List of Major Scientific Achievements on Station

	成果
Achievements
	成果分类
Classification
	SCI/EI检索号/专利号/项目编号等
SCI/EI Search No./Patent No./Project No. ,etc.
	影响因子
Impact Factor
	科研成果详情
Details of Scientific Achievements

	发表论文及收录情况
Publications and Indexes
	SCI收录
SCI Indexed
	
	
	

	
	EI收录
EI Indexed
	
	
	

	
	SSCI收录
SSCI Indexed
	
	
	

	
	A&HCI收录
A&HCI Indexed
	
	
	

	
	国内核心学术刊物
Domestic Core Academic Publications
	
	
	

	其它成果
Other Achievements
	

	本人承诺签名
I pledge my signature
	本人保证以上填报信息真实、准确，且无知识产权问题
I guarantee that the information provided above is true and accurate and that there are no intellectual property issues
	签名：
Signature
	年            月            日
Year /Month/Day


	说明
Instructions
	1、 各项成果仅限进站后所做的工作，且仅限北大为第一作者单位且本人为第一作者的成果，填不下的可在电子版中加行加页.
1、 The achievements are limited to the work done after entering the station, and only the achievements of which Peking University is the first author affiliation and I am the first author. Additional lines and pages are allowed to be added in the electronic version if extra space is needed.

	
	2、 成果类型按顺序列出SCI/EI/SSCI/A&HCI收录/国内核心刊物等。
2、Types of achievements should be listed in the order of SCI/EI/SSCI/A&HCI Indexed/ Domestic Core Academic publications, etc.

	
	3、SCI检索网页地址为：http://apps.webofknowledge.com;
   EI检索网页地址为：http://www.engineeringvillage.com.    请自己检索这两个网站并将检索号填入上面。授权专利号请检索国家专利局网站。
3、SCI search address : http://apps.webofknowledge.com;
      EI search address: http://www.engineeringvillage.com. 
Please search these two websites and put the search number in the above. For authorized patent numbers, please search the website of the National Intellectual Property Administration.

	
	4、 科研成果详情按照科研论文后参考文献的规范格式列出，如应按顺序注明作者、标题（或书名）、刊物名称(或出版社）、卷（期）、页码、出版年月。
4、The details of the scientific achievements should be listed in accordance with the standard format per the references at the end of scientific research papers, such as the author, title (or book title), name of the publication (or publisher), volume (issue), page number, and date of publication.

	
	5、 以上内容由博士后本人填写，流动站负责人审核。
5、The above content shall be filled in by the postdoc himself/herself and reviewed by the person in charge of the mobile station.
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北京大学博士后出站科研工作评审与综合鉴定
Peking University Postdoctoral outbound Research Work Review and Comprehensive Appraisal
	出站考核评审
Review and Appraisal for outbound the Station

	出站报告评审答辩和科研学术评价
Defense and Scientific Academic Evaluation of the Outbound Report
	评审小组成员
Members of the Evaluation Group
	姓    名
Name
	职   称
Title
	工 作 单 位
Affiliation
	签 字
Signature

	
	组长
Group Head
	
	
	
	

	
	组员
Group Members
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	对博士后出站报告、科研能力和科研工作完成情况做学术评价：
Academic evaluation of postdoctoral outbound reports, scientific research capabilities, and completion of scientific research work:
评审小组组长签名：                                        年   月   日
Signature of Group Head                                Year/Month/Day

	
	评审答辩结果
Result of Appraisal
	优
Excellent
	
	良
Good
	

	
	
	合格
Qualified
	
	不合格
Unqualified
	

	
	博士后领导小组组长签字
Signature of the Head of Postdoctoral Outbound Group 
	
	年        月          日
Year/Month/Day

	综合鉴定
Comprehensive Appraisal
	对博士后综合素质、敬业精神、学术道德和规范、遵守学校规章制度情况，教学情况，社会服务工作情况进行综合性评述：
A comprehensive review of the postdoctoral comprehensive quality, professionalism, academic ethics and norms, compliance with university rules and regulations, teaching and social service work.

	
	院系人事主管负责人签字（行政章）
Signature of the head of faculty personnel (Administrative Seal)
	
	                               年           月             日
                      Year/Month/Day

	说明
Instructions
	1、 出站报告评审小组由学院（系、所、中心）的学术委员会或流动站博士后工作领导小组成员组成，至少一名校外同行专家参加。
1、  The outbound report evaluation group is composed of members of the academic committee of the faculty (department, institute or center) or the postdoctoral work leading group of the mobile station, with the participation of at least one external peer expert.

	
	2、 严格博士后出站报告制度，未做出站报告的按退站处理。
2、The postdoc outbound  report system should be strictly enforced, and those who do not submit a report shall be treated as withdrawn from the station.

	
	3、 本表一式两份原件，填完盖章后与其它出站材料一起交博士后办公室。
3、Two copies of this form should be completed and stamped and submitted to the Postdoctoral Office together with other outbound documents.
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